
Referat af generalforsamling den 11.04.2025, kl. 17.00 i bådelaget 
Nordvest i Havbådehuset 
 

1. Velkomst ved formanden. 
Hans Peter Brandi bød velkommen til generalforsamlingen og glædede sig samtidig over det 
store fremmøde. 

 
2. Valg af dirigent. 

Per Wolbye valgtes til dirigent. Dirigenten konstaterede straks, at generalforsamlingen er 
varslet i henhold til vedtægterne og dermed lovlig. 

 
3. Formanden aflægger en kort beretning over det foregående år og fremlægger herefter plan 

for aktiviteter i det kommende år. 
Hans Peter Brandi indledte beretningen med at konstatere, at Bådelaget Nordvest er yderst 
velfungerende med stigende medlemstal. De mange nye medlemmer skyldes ikke mindst 
indsats fra Jan Lilholt. For år tilbage var bådelaget ikke særlig aktivt og nede på 12 medlemmer, 
men efter at Søren Juhl Olesen og Jan Lilholt er kommet til, har bådelaget udviklet sig til et af 
de mest aktive og med en medlemstal på p.t. 44-45. 
 
Det er glædeligt at konstatere, at der er stor tilslutning i forbindelse med arbejdsdage fx i 
forbindelse med den årlige kølhaling. 
 
Der er i 2024 anskaffet en autopilot og ny AIS sender/modtager til båden. Et tiltag, som alle 
skippere er meget glade for, ikke mindst på de længere ture. 
 
Hans Peter Brandi er deltager i et forum kaldet ”Udvikling Han Herred”, som var meget aktiv i 
forbindelse med 200 års jubilæumsarrangementet for ”Kongestenen” i Grønnestrand. Som en 
del af arrangementet tilbød bådelagene i Slettestrand i jubilæumsugen sejlture med 
medlemmer af HHH. Det blev dog kun til en enkelt sejltur med Nordvest. Det blev imidlertid en 
længere sejltur, der endte med grundstødning ved Grønnestrand og bistand fra redningsbåden i 
Thorupstrand. Det var aftalt, at bådelagene skulle have 15.000 kr. for at stå til rådighed. 
Beløbet er ubeskåret gået til Spillaget. 
 
Firmaer, foreninger og skoler kan tegne medlemskab i Nordvest bådelaget, og der er allerede 
booked flere sejlture/fisketure hen over sommeren. 

 
Per Bang, et af vore nye medlemmer, har doneret 5000 kr. til Bådelaget, hvilket han skal have 
en stor tak for. Endvidere takkes bestyrelsen for et godt samarbejde i det forløbne år. 
 
Søren Juhl Olesen redegjorde kort for fiskeriet, og nævnte i den forbindelse, at skruen på båden 
er blevet renoveret med fint resultat. Båden er som regel på havet, når vejret tillader det. Det er 
blevet til mange garnture og lidt færre pilketure. Fangsterne har været svingende, men ind i 
mellem ganske godt. Således lykkedes det at fange en del pæne laks i starten af marts måned, 
hvilket afstedkom en sand epidemi af laksefeber i bådelagene. Rødspætterne er i 



vintermånederne i ringe forfatning, men det ser ud til, at de er på vej at blive bedre. 
Tungefiskeriet er netop begyndt og kaster formentlig mange fisk af sig. 
 
Beretningen godkendtes. 
 

4. Kassereren fremlægger regnskab til godkendelse. 
Kassereren gennemgik regnskabet. De samlede indtægter er opgjort til ca. 112.091 kr., mens 
udgifterne beløber sig til ca. 147.810 kr. Resultatet bliver således et underskud på ca. 35.719 
kr. 
 
Underskuddet skal dog ses på baggrund af, at der er indkøbt autopilot og ny AIS 
sender/modtager for netto ca. 46.268 kr. (71.268 kr. – donation fra Sparekassen Danmark på 
25.000 kr.), endvidere har der været udgifter til renovering af skruen. 
Bådelagets egenkapital er pr. 31.12.2014 23.353 kr. på driftskontoen + 112.157 kr. på langsigtet 
vedligeholdelseskonto (i alt 135.510 kr.). 
 
Regnskabet og regnskabsresultatet anses for tilfredsstillende. 
Det blev aftalt at regnskabet vedlægges referatet. 
 
Regnskabet godkendtes. 

 
5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen anbefaler uændret kontingent for 2026, dvs. 1400 kr. for enkeltmedlemmer og 
2500 kr. for foreninger/firmaer. 

 
6. Valg af bestyrelse. På valg er Hans Peter Brande, Kim Hartmann og Søren Juhl Olesen. 

Alle blev genvalgt. 
 

7. Valg af 2 suppleanter. På valg er Leif Stagsted og Lars Mikkelsen. 
Begge genvalgtes. 

 
8. Valg af revisor og revisorsuppleant. På valg er Leif Stagsted 

Mogens Hav fortsætter som bådelagets revisor. Leif Stagsted genvalgtes som 
revisorsuppleant. 

 
9. Behandling af indkomne forslag. 

Der er ikke modtaget forslag til behandling. 
 

10. Eventuelt. 
- Vi har haft tradition for at afholde 1-2 medlemsmøder i løbet af året, og der var enighed om, 

at det bør fortsætte.  
- Hans Peter opfordrede nye skippere til at byde ind på ture. 
- Thor Thorsen påpegede, at det er vigtigt at være opmærksom på sikkerheden, når bådens 

spil aktiveres, hvilket det var enighed om. 
- Aksel Brinkmann nævnte, at han via kontakt til Fiskerikontrollen er blevet oplyst om, at det 

ikke er tilladt at medbringe andres garn. 



- Susanne Baymler, der er sygeplejerske m.m. gennemgik, hvad der bør være i vor 
førstehjælpskasse på båden, og nævnte i den forbindelse, at det er vigtigt at holde vor 
førstehjælpskursus  og stivkrampevaccine vedlige. Det blev præciseret, at hjertemassage 
bør prioriteres frem for kunstigt åndedræt. 
 
Susanne donerede en fuldt monteret førstehjælps mappe til båden med diverse 
forbindsstoffer m.m. 

-  
 
 


